
Zápis ze schůze Spolku rodičů žáků Základní školy J.A. Komenského v Lysé nad 
Labem ze dne 7.3.2023 

 
Přítomno bylo 23 členů, zástupců jednotlivých tříd. 
 
Schůzi vedl předseda spolku pan Martin Kubica. 
 
Schůzi byla jako host přítomna ředitelka školy paní Martina Ondrušková. 
 
Aktuální zůstatek na účtu spolku je 319.850,- Kč. Pan předseda založil v listopadu 2022 
spořící účet s úrokovou sazbou 4,2% s šestiměsíční fixační dobou a vložil na něj 290.000,- 
Kč. Po tuto dobu nelze s penězi manipulovat. Pan předseda si s paní ředitelkou potvrdil, že 
peníze po tuto dobu nebudou potřeba. Zbytek, tzn. 29.850,- Kč zůstal na původním účtu s 
tím, že z něj bude placena doprava dětí na lyžařský výcvik, tak jak bylo odhlasováno na 
poslední schůzi Spolku rodičů. 
 
Spolku byla Ministerstvem vnitra vytvořena datová schránka a paní Fialová slíbila, že se o ni 
bude starat. Zatím tam žádná zpráva nepřišla. 
 
 

1. Dopravní situace v okolí školy 
Paní Stranská se ujala agendy ohledně dopravní situace v okolí školy. Společne s 
panem Kubicou a panem Šmídem z MÚ sestavila mapu, kde jsou zvýrazněna 
vytipovaná nebezpečná místa. Pan Kubica požádal členy Spolku o rozeslání emailu 
s mapou a s prosbou o prioritizaci, případně doplnění, těchto míst všem rodičům. 
Výsledky této ankety budou pak předány panu Šmídovi na MÚ a ten přislíbil, že se 
podnětem začne zabývat. 
 

2. Čištění a údržby prostoru před školou 
Paní Splítková vznesla dotaz, zda by bylo možné čistit prostor mezi kvetináčema a 
školou, protože se tam při dešti vytváří kaluže bahna. 
Paní ředitelka uvedla, že jako správce budovy na toto nemá kompetenci. Majitel 
prostoru před školou je město. Paní ředitelka přislíbila podnět předat městu, aby 
např. při jarním čištění toto zohlednilo. 
 

3. Edookit 
Paní Pohanková se na minulé schůzi ptala na to, proč po přečtení příspěvku na 
nástěnce v Edookitu tento příspěvěk nezmizí. 
Vysvětlením je, že tyto příspěvky nelze smazat, ale pouze archivovat. Po kliknutí na 
tlačítko Archivovat, příspěvek z nástěnky zmizí, ale až po několika dnech. Poté se dá 
nalézt v archivu zpráv. 
Paní Michálková vznesla dotaz paní Tesařové ohledně zobrazení výchovných 
opatření v Edookitu i v účtu pro děti. Nyní toto vidí pouze rodiče. 
Paní ředitelka zjistí, zda to není nějakým špatným nastavením. 
 

4. Technické kroužky 
Pan Nedoma vznesl emailem návrh rodičů na spuštění nějakého technického nebo 
vědeckého kroužku, např. elektroniku, robotiku nebo Veselou vědu. 



Odpověď paní ředitelky je, že v minulých letech kroužek robotiky byl, ale lektor, který 
tento kroužek vedl, loni ze školy odešel. Probere podněty v širším kolegiu. Může 
předat podnět i na město, které chce založit DDM.  
Obecně se zavadí digitální gramotnost, takže od příštího roku bude povinná 
informatika od čtvrtého ročníku. 
 

5. Komunikace školy 
Pan Nedoma spolu s panem Slívou poslali emailem podnět ke zlepšení komunikace 
školy s rodiči a sepsali několik návrhů. Cílem návrhu bylo otevření debaty na toto 
téma. Na schůzi pak paní Šubrtová a pan Slíva popsali jejich zkušenosti s 
komunikací s třídními učitelkami ve dvou třídách. Tyto zkušenosti měli už i v 
předchozím školním roce. V následující debatě se ukázalo, že problém se týká 
pouze těchto dvou tříd. Ostatní zástupci tříd toto neregistrují a naopak v některých 
třídách je komunikace nadstandardní.  
Následně paní ředitelka informovala o právu všech rodičů a učitelů kdykoli svolat 
mimořádnou třídní schůzku. Třídní schůzky jsou pravidelně jednou ročně, o druhém 
termínu se hlasuje, resp. hlasuje se o tom, zda druhý termín bude třídní schůzka 
nebo konzultace. Oficiální komunikační kanál je Edookit, případně Google Učebna, 
mobilní aplikace typu WhatsApp pro služební učely je zakázaný. 
V případě přetrvávajícího problému je potřeba se obrátit na zástupce pro první nebo 
zástupce pro druhý stupeň, případně na paní ředitelku. Problém těchto dvou tříd se 
bude řešit individuálně. 
Možnost pasivního online přenosu z výuky (tím není myšlena plnohodnotná online 
výuka) při vetším množství delších absencí dětí není žádoucí. 
Zástupci prvních a druhých tříd hlasovali o tom, zda chtějí na jaře extra třídní 
schůzky nebo konzultace. Zástupci prvních tříd si odhlasovali pro třídní schůzky, 
zástupci druhých tříd si odhlasovali konzultace. 
 
 

6. Paní ředitelka informovala o termínu konání přednášky pro všechny rodiče 
“Návykové látky a žáci - co by bylo dobré vědět, když jste rodič”. Interaktivní 
přednáška se bude konat online ve čtvrtek 30.3.2023 v 17.30. Odkaz přijde emailem, 
záznam pravděpodobně nebude. 
Informovala také o právě probíhající výstavě “Každý svého zdraví strůjcem”, kterou 
následně i zástupcům tříd ukázala. Výstava je i součástí výuky v hodinách člověk a 
jeho svět, osobnostní výchovy a výchovy ke zdraví. Bližší informace jsou na webu 
školy. 
 

7. Plán využití financí spolku v dalším školním roce 
Pan Kubica vznesl dotaz, zda bude v září, kdy bude další schůze Spolku, škola 
potřebovat nějaké finanční prostředky z fondu Spolku rodičů. Škola by chtěla 
zakoupit tzv. mobilní počítačovou učebnu. Zatím paní ředitelka zjišťuje možnosti 
financování. Je tedy  možné, že by se na toto daly využít finanční prostředky Spolku. 
 


